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 Protokół nr 3/2024 

z LIX Sesji Rady Gminy 

z dnia 20 marca 2024 roku 

 

Skład Rady: 15, obecnych 15 (według załączonej listy obecności) 

Spoza Rady uczestniczyli: 

1. Władysław Piątkowski – Wójt Gminy  

2. Hanna Grotek – Skarbnik Gminy  

3. Renata Ostatek – Sekretarz Gminy 

4. Urszula Kopycka – kierownik GOPS  

5. Marcin Pawlak – Dyrektor ZGK 

6. Adam Balcerowicz – radny powiatu  

7. Mirosław Pańczyk – radca prawny 

8. Adolf Maciak – radny powiatu  

9. Maciej Piątkowski – delegat MIR  

A także sołtysi oraz mieszkańcy.  

Pkt 1.  

Pan Bogusław Sikorski powitał przybyłych radnych i gości, rozpoczął obrady LIX Sesji Rady Gminy 

Belsk Duży, odczytał proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Wystąpienie Radnych Powiatu Grójeckiego 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z gminą 

Pniewy w zakresie remontu drogi w miejscowości Sadków Szlachecki gmina Belsk Duży w kierunku 

miejscowości Wola Grabska gmina Pniewy 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia raportu z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych oraz efektów jego realizacji. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników oraz kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Belsk 

Duży uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach 

oraz w sprawie przyznania ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu gminy Belsk Duży za udział w działaniach nieratowniczych 

11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

Pkt 2.  

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad, w związku z tym Rada Gminy obradowała wg przedstawionego 

porządku.  

Pkt 3.  
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Pan Adam Balcerowicz 

Poinformował, że trwają remonty cząstkowe własnymi zasobami powiatu. Dodał, że powiat został 

podzielony na dwie części i zostały ogłoszone dwa przetargi na remonty cząstkowe. Jeden przetarg już 

jest rozstrzygnięty. Drugi będzie rozstrzygnięty na dniach. Dodał, że niedługo powinien rozpocząć się 

remont ulicy Kozietulskiego. Odniósł się do Centralnego Portu Komunikacyjnego i planowanych na 

terenie powiatu linii kolejowych podkreślając że żadne rozwiązanie nie jest dla nas korzystne. Zachęcił 

do składania ankiet do spółki IDOM wyrażające sprzeciw dla planowanej linii. Podsumował swoją pracę 

jako radny powiatu grójeckiego. Zachęcił do udziału w wyborach.  

Pan Bogusław Sikorski  

Doprecyzował, że na stronie spółki IDOM znajduje się ankieta. A naszej gminy dotyczy linia nr 88. 

Zachęcił aby ankietę wypełnili nie tylko mieszkańcy Odrzywołka ale również z innych miejscowości. 

Dodał, że na spotkaniu przedstawiciele spółki zapewniali że ankiety zostaną wzięte pod uwagę.  

Pan Władysław Piątkowski  

Dodał, że było spotkanie z pracownikami spółki IDOM oraz przedstawicielem CPK, trwało około 2 

godzin. Dodał, że padło stwierdzenie że samorządy w tym procesie zostały pominięte. Poprosił o 

wypełnienie ankiet i przesłanie ich do spółki. Wyjaśnił, że w projekcie planowana jest stacja pasażerska, 

która zajmie powierzchnie około 4 ha. Wyjaśnił, że po wybudowaniu linii zostanie utrudniony dostęp 

do drogi krajowej nr 50 i S7 oraz dojazd do Grójca.  

Pan Radek Szewczyk  

Dodał, że ciągle jest coś dorysowywane, aby nas zadowolić. Jeszcze kilka miesięcy temu stacji nie było, 

bo argumentowali, że na takim odcinku szybkiej kolei nie może być stacji.  

Pan Adolf Maciak 

Dodał, że jako klub wnioskowali żeby powstało to na starych już istniejących torach. Wyjaśnił że 

zgłaszali takie postulaty ale zostali przegłosowani. Poinformował, że zabiegał o drogę w Oczesałach ale 

Starosta nie zgadza się na wykup gruntów i bez tego nie ma możliwości wykonania drogi. Dodał, że 

powiat otrzymał dofinansowania z programów rządowych na szkoły oraz szpitale. Wyjaśnił, że może 

na drogi mniej środków z programów rządowych otrzymał powiat, ale jednak udało się coś pozyskać.  

Pan Adam Balcerowicz 

Odniósł się do kwestii stanowiska powiatu w sprawie linii kolejowych – wyjaśniając że traktują powiat 

jako całość i wyrazili sprzeciw wszystkim liniom. Wyjaśnił, że nie mówił o środkach zewnętrznych 

tylko o środach powiatu i środkach z gmin. Przyznał racje, że były środki od marszałka jak i programów 

rządowych.  

Pan Adolf Balcerowicz  

Zwrócił się z prośbą o wykonanie odcinka 300 metrów ulicy Kozietulskiego – tzw. dołek.  

Pan Adam Balcerowicz  

Wyjaśnił, że problem jest znany od dawna. I w końcu udało się znaleźć rozwiązanie tego problemu.  

Pan Bogusław Sikorski  
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Dodał, że jest to droga powiatowa i inwestycja powiatowa zatem gmina wspiera jak może – przeznacza 

środki ale jest to zadnie powiatu.  

Pan Adolf Maciak 

Podziękował za współpracę panu Wójtowi, radnym oraz sołtysom.  

Pan Andrzej Adamczyk 

Przypomniał o drodze powiatowej w miejscowości Kussy.  

Pan Adam Balcerowicz  

Zabrał głos w sprawie Ośrodka Zdrowia. Poinformował, że został zakupiony aparat do USG, przyjeżdża 

dwójka radiologów z Warszawy. Podziękował radzie za wsparcie i przekazanie środków na ten cel.  

Pkt 4.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LIX/505/2024  

Pkt 5. 

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LIX/506/2024  

Pkt 6.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LIX/507/2024   

Pkt 7.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LIX/508/2024 

Pkt 8.   

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LIX/509/2024 

Pkt 9.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LIX/510/2024   

Pkt 10. 

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  
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Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LIX/511/2024 

Pkt 11. 

Pan Andrzej Adamczyk 

Zapytał radcę prawnego o postępy w sprawie o zasiedzenie gruntu w gminie Jasieniec w miejscowości 

Turowice.  

Pan Mirosław Pańczyk 

Odpowiedział, że nie ma postępów w tej sprawie. Gmina Jasieniec złożyła stanowisko do sądu i ma nam 

zostać doręczone to pismo.  

Pan Władysław Piątkowski  

Poinformował, że gmina wydała dużo środków na drogi powiatowe kosztem dróg gminnych. Zwrócił 

się o cierpliwość w sprawie remontów cząstkowych i grysowania dróg. Poinformował, że na ukończeniu 

są prace na osiedlu Sady, oraz budowa domu socjalnego. Dodał, że wykonawcy czekają na poprawę 

pogody aby wejść na drogi.  

Pkt 12.  

Pan Bogusław Sikorski stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim za przybycie i 

zakończył obrady LIX Sesji Rady Gminy.  

Sesja trwała od godziny 10.17 do godziny 12:40 

Na tym protokół zakończono.  

Przewodniczący Rady Gminy 

Bogusław Sikorski 


